
 

Dąbrowa Górnicza 10.08.2022 

 

 

Notatka ze spotkania branżowego DFOP dot. Programu Współpracy gminy Dąbrowa Górnicza z NGO  

w obszarze: upowszechniania i rozwoju sportu, turystyki i rekreacji. 

 

W dniu 09.08.2022 w Centrum Aktywności Obywatelskiej w Dąbrowie Górniczej  przeprowadzono 

spotkanie grupy branżowej ds. upowszechniania i rozwoju sportu, turystyki i rekreacji. Uczestniczyło  

w nim 5 przedstawicieli organizacji pozarządowych: 

1. Stowarzyszenie Neuron 

2. Stowarzyszenie Pogoria Biega 

3. Stowarzyszenie Aktywna Dąbrowa 

4. Towarzystwo Przyjaciół Dzieci 

5. Polski Związek Niewidomych 

Organizacje zapoznały się z propozycjami Wydziału Marki Miasta, Kultury i Sportu dotyczącymi 

zakresu dotacji na rok 2023. Po analizie przedstawionych propozycji,  przedstawiamy uwagi zgłoszone 

przez organizacje biorące udział w spotkaniu: 

1. Czy środki zmniejszone z Dębowy Maj Festiwal i zadania dotyczącego organizacji imprez 

sportowych, rekreacyjnych i turystycznych zostały przeniesione do zadania Lato w Mieście? 

2. Zwracamy uwagę, jak w poprzednim roku, na zwiększenie ogólnej kwoty w poszczególnych 

zadaniach ze względu na ciągle rosnące ceny rynkowe, zwiększające się koszty osobowe związane 

z podnoszeniem płacy minimalnej oraz stawki godzinowej, wpływ inflacji na możliwość realizacji 

zadań w przyszłości. Od 2023 będzie znowu podnoszone wynagrodzenie minimalne, składki ZUS. 

W związku z tym rosną nakłady pracy przy realizowanych zadaniach, stawki godzinowe. Ceny 

produktów, materiałów oraz usług niezbędnych do realizacji zadań z miesiąca na miesiąc ulegają 

podwyższeniu. Może to powodować problem w realizacji późniejszych zadań. Wszelkie inwestycje 

realizowane z środków publicznych są droższe z uwagi na długi czas realizacji, planowania 

kosztorysów etc. My jako organizacje również musimy zabezpieczyć takie środki z dużym 

wyprzedzeniem, czasami z 6 lub 12 miesięcznym. Przewidzenie dokładnych cen jest w takiej 

sytuacji mało realne, a musimy zakładać wzrost tych cen.  

Notatkę sporządził  Piotr Seremet – prowadzący spotkanie grupy branżowej. 

 


